
Obec Chvalovice  

Zápis č. 10/2015 

 ze zasedání zastupitelstva obce Chvalovice 

  
Zasedání zastupitelstva obce Chvalovice konaného 18.11. 2015 od 18:00 hod.  

v zasedací místnosti obecního úřadu. 
 

Přítomní zastupitelé: p. Tejmlová, Nováková, Pöschlová, p. Borovka, Pöschl,  

J. Tejmlová ml., Mačková 

Hosté: nikdo 

 Ověřovatelé: p. Pöschlová, Tejmlová ml. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrţel se 0 
 

Zapisovatelka: p. Tejmlová  

 

Starosta L. Pöschl přivítal přítomné zastupitelstvo, zahájil zasedání a konstatoval,  

ţe zastupitelstvo je usnášení schopné v řešení následujících bodů jednání. 

Starosta seznámil obecní zastupitelstvo s návrhem programu. 

 

 

            Plánovaný program:  
 

1. Projednání prodeje pozemku parc. č. 1158/4 díl „b“ o velikosti 5m
2
,  

          parc. č. 862/3 díl „a“ o velikosti 1m
2
. 

2. Projednání dotací z POV Jihočeského kraje na rok 2016. 

3. Projednání pronájmu obecního bytu v budově č.p. 45. 

4. Projednání ţádosti o dotaci na vodovod a kanalizaci. 

5. Projednání Mikulášské nadílky 5.12. 2015 od 17:00. 

6. Projednání Smlouvy o dotaci pro Jihočeské centrum pro zdravotně postiţené. 

7. Projednání ţádosti p. Jiřího Kindlmanna. 

8. Projednání ţádosti občanské sdruţení Prevent. 

9. Projednání dotace z MMR na dětské hřiště. 

10. Diskuse, závěr. 
 

Program byl schválen bez připomínek. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrţel se 0 

 

 

 
1. Zastupitelstvo obce na svém zasedání schválilo prodej pozemku parc. č. 1158/4  

díl „b“ o velikosti 5m
2
, parc. č. 862/3 díl „a“ o velikosti 1m

2 
za cenu 35,-Kč za 1m

2
  

pro pani Julii Kláskovou. 
 

Zastupitelstvo schválilo prodej pozemků pro pani Julii Kláskovou. 



Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrţel se 0 

Usnesení č. 72/2015 bylo schváleno. 

 

 

2. Starosta projednal se zastupitelstvem zaţádání o dotaci z POV Jihočeského kraje 

na rok 2016. O dotaci se musí zažádat do konce roku 2015. 
 

Zastupitelstvo se dohodlo, že se zažádá na opravu chodníků kolem bytovek  

č.p. 59, 60, 61 na par. č. 868/5. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrţel se 0 

Usnesení č. 73/2015 bylo schváleno. 

 

 

3. Záměr na pronájem obecního bytu v budově č.p.45 byl vyvěšen  

od 21.10. - 18.11. 2015. Ţádost o pronájem bytu si dal jeden zájemce, pan Jan 

Chudomel. 
 

Zastupitelstvo odsouhlasilo pronájem obecního bytu pro pana Jana Chudomela 

s rodinou. Pronájem od 1.12. 2015. Nájemné se sjedná na jeden rok. Měsíční 

nájemné za byt je 2 800,-Kč. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrţel se 0 

Usnesení č. 74/2015 bylo schváleno. 

 

 

4. Zastupitelstvo projednalo a schválilo ţádost o dotaci na vodovod a kanalizaci, 

která se nově vybuduje kolem dvojdomků směrem do Babic, parc.č. 117/3. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrţel se 0 

Usnesení č. 75 /2015 bylo schváleno. 

 

 

5. Zastupitelstvo projednalo pořádání Mikulášské nadílky. V obci je 21 dětí do 15ti 

let. Nadílka se uskuteční 5.12.2015 od 17:00 hod. v obecních prostorách bývalé MŠ. 

Nakoupí se balíčky v hodnotě 100,-Kč pro kaţdé dítě. 

Mikuláš nadělí dětem balíčky a pak bude pro děti diskotéka. 
 

Zastupitelstvo odsouhlasilo pořádání Mikulášské nadílky. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrţel se 0 

Usnesení č. 76/2015 bylo schváleno. 

 

 

6. Jihočeské centrum pro zdravotně postiţené a seniory si dalo ţádost o finanční 

prostředky 1 000,- Kč pro rok 2016 na celoroční provoz Prachatického pracoviště. 

Nákup kompenzačních pomůcek, sociální poradenství atd. 
 



Zastupitelstvo odsouhlasilo Smlouvu o poskytnutí dotace na provoz         

pro Jihočeské  centrum pro ZDR  postižené a seniory. Finanční  příspěvek    

1000,-Kč na rok 2016.  

 

  

  
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrţel se 0 

Usnesení č. 77/2015 bylo schváleno. 

 

 

7. Pan Jiří Kindlmann, který bydlí v obecním bytě si dal ţádost o zakoupení nového 

elektrického sporáku. Na starém sporáku nefungují tři plotýnky a trouba také nepeče. 
 

Zastupitelstvo schválilo zakoupení nového elektrického sporáku. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrţel se 0 

Usnesení č. 78/2015 bylo schváleno. 

 

 

8. Občanské sdruţení PREVENT si dalo ţádost o dotaci 1080,-Kč na zajištění 

běţného provozu sluţby – kontaktní centrum PREVENT Prachatice. 

 

  

Zastupitelstvo obce Chvalovice neschválilo dotaci pro sdružení PREVENT. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrţel se 0 

Usnesení č. 79/2015 nebylo schváleno. 

 

 

9. Starosta informoval zastupitelstvo, ţe byla vyhlášena dotace z MMR na 

vybudování dětského hřiště. Zastupitelstvo se dohodlo, ţe osloví firmu na 

vypracování projektu na dětské hřiště a zaţádá o dotace. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrţel se 0 

Usnesení č. 80/2015 bylo schváleno. 

 

 

10. V diskusi se hovořilo o předání nové střechy na obecní budově č.p. 45. 

Starosta poděkoval všem za účast a zasedání ukončil. 

 

Zapsala: p. J. Tejmlová - místostarostka  
 

Ověřovatelé: p. Pöschlová, Tejmlová ml. – zastupitelé 
 

 

Zápis schválil starosta Luboš Pöschl. 


